
Fra: Madeleine Fonnes Aase
Sendt: torsdag 17. september 2020 13:52
Til: 'Eli Bjørklid'
Emne: SV: Landbruksbygg hos Geir Haugland - Sylta gbrn420/1

Hei.

Takk for tilbakemelding.

Då skal vi sørge for at det er det siste brevet som vert svart på. Om det fortsatt er trong for
dispensasjon vil det bli sendt ut nytt brev om det, med ny frist for tilbakemelding.

Madeleine Fonnes Aase | Rådgjevar Miljø og tilsyn

Telefon: 56 34 90 56

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Fra: Eli Bjørklid <elibj3@online.no>
Sendt: søndag 13. september 2020 19:24
Til: Madeleine Fonnes Aase <madeleine.fonnes.aase@alver.kommune.no>
Kopi: 'Geir Arne Haugland' <ge-ar-h@online.no>
Emne: Landbruksbygg hos Geir Haugland -Sylta gbrn420/1

Madeleine Fonnes Aase.
Viser til samtale for en ukes tid siden. Jeg har vært i Oslo og derfor har det tatt noen dager med
tilbakemelding.

Det viser seg ganske riktig at Geir Haugland snakket med landbrukssjefen. Men han sendte bare
brevet datert 21.10.19 på en SMS på telefon.
Landbrukssjefen har ikke respondert på brevet og heller ikke tatt kontakt på annen måte i løpet av
den tiden som er gått.
Jeg mener derfor at kommunen må håndtere denne saken på en mer formell måte før Geir Haugland
kan bli bedt om å søke om dispensasjon:
Landbrukssjefen må få oversendt brevet fra Geir Haugland via de vanlig formelle kanalene i
kommunen, og han må besvare de opplysningene som Geir Haugland framsetter i brevet.
Først når disse forklaringene som er tiltakshaver sitt svar på kommunen sitt brev datert 28.august
2019, er besvart av landbrukssjefen, kan du vite sikkert at det er nødvendig med dispensasjon.

Det brevet som er sendt ut nå er slik jeg oppfatter det, basert på landbrukskontoret sitt notat datert
11.07.19. Men det tar ikke hensyn til at tiltakshaver alt har forsøkt å synliggjøre behovet for
bygningen og dessuten har forklart at arealet ikke er dyrka mark. Kartet er feil på det punktet.
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Jeg håper kommunen kan ta et skritt tilbake og sende brevet fra tiltakshaver over til landbrukssjefen 
på formell måte. Hvis han holder fast ved sine synspunkt, tross argumentene i brevet fra i fjor, får 
søker et brev fra deg og han sender søknad om disp. Hvis landbrukssjefen endrer sitt syn, er det vel 
ikke behov for å søke om dispensasjon? 
 
Vennlig hilsen 
Eli Bjørklid 
 
Tiltakshaver får denne mailen til orientering. 
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